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VatopaidiFriend: Δημοσιεύουμε επιστολή του Γέροντα Ιωσήφ Βατοπαιδινού στην 
οποία επεξηγεί πώς μπορεί να αντιμετωπιστεί μία περίπτωση μαγείας. Δεν είναι 
παράξενο αγαπητοί αναγνώστες του ιστολογίου μας να γίνονται μαγείες στις 
ημέρες μας. 



Ο μακαριστός Γέροντας Ιάκωβος Τσαλίκης τόνιζε ότι αυτό που 
χαρακτηρίζει την εποχή μας είναι η πορνεία και η μαγεία.

8/11/88, Μονή Βατοπαιδίου

Ευλαβεστάτη …,

η Χάρις του Χριστού μας μετά Σου και πάσης σας της οικογενείας.

Πήρα το γράμμα σου παιδί μου και λυπήθηκα για τις δοκιμασίες σας που πράγματι 
είναι αλλεπάλληλες. Αυτό δείχνει πού και Σεις συμπεράνατε ότι δεν είναι αυτά 
συμπτωματικά αλλά όντως κάποιος που σας φθονεί σας έχει κάμει μάγια και 
έπρεπε τον σπάγγο αυτό με τους κόμπους να τον πέταγες στην φωτιά να καεί παρά 
πού τον έριξες στα σκουπίδια. (περισσότερα…)
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